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Tiekoties ar Šanhajas finansu centra - Pudongas- vadību, prezidente atzīmēja, ka Latvija būtu gandarīta izvērst sakarus

informācijas tehnoloģiju un citās jomās. V.Vīķe-Freiberga sacīja, ka Pudongas sasniegumi, caur skaidru nākotnes skatījumu

desmit gadu laika sasniedzot viena no pasaules ietekmīgāko finansu centru līmeni, ir ļoti atzinīgi vērtējami. Centra

prezentācijas laikā tika atzīmēts, ka Pudongā darbojas daudzu valstu tirdzniecības kameras un tūkstošiem uzņēmēju no

visas pasaules. V.Vīķe-Freiberga pauda cerību, ka lielā uzņēmēju delegācija no Latvijas nodibinās lietderīgus kontaktus ar

Šanhaju.
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